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Styrelsemöte 240409
 

Deltagare ;  Gunnar Tunkrans  ordf
       Annika Johansson kassör

Ann-Christin Cachrimanidou
             Fredrik Skoglund

  Anna Martinsson

Dagordning Godkändes

Föregående protokoll ordf. meddelar att efter avslutad nybörjarkurs är
redovisningsblankett inlämnad till SISU. De påtalar 
att vi kan ta med kostnader för förbrukningsmaterial
och kaffe etc.

En avslutande tävling för kursdeltagarna kommer att 
genomföras 240411.

Ekonomi Annika går igenom ekonomin och efter 1;a kvartalet 
ser det stabilt ut.

Slutsatser från årsmötet Diskussion om prispengar – poängliga där man 
premieras framför allt för deltagande men också 
resultat. Detta tas upp på nästa möte.

På årsmötet uttryckte medlemmarna en önskan om 
andra spelformer ex. 4-manna lagtävling, gröna 
hissen, simultantävling. Diskussion runt detta, se 
punkt  spelprogram.

Spelprogram Till hösten planeras för en Hög-Låg tävling på en 
söndag, samt 2 simultantävlingar på tisdagar.

Inplanerat är redan KM Dam månadsskiftet sept/ okt
och en upprepning av Höstrusket ( Barometer)

Arrangemang Det är fortfarande få anmälda till tävlingen 
Max hjärternål  +30 hcp
ordf.skickar en påminnelse till medlemmarna



Uthyrning till 
Falu Konfliktspelsklubb Diskussion om det kommer att bli större omkostnader 

för ex. Städning.
Ordf. förbereder ett kontrakt med en månads 
uppsägning, tar kontakt med Falu konfliktspelsklubb
och förhandlar hyran.

Kursverksamhet till hösten ev.extra spel för tidigare kursdeltagare för 
att komma igång med spel efter sommaren.

Övriga frågor inga

Kommande möte nästa styrelsemöte planeras till 240528

Vid protokoll; Justeras;

___________________ _______________________
Anna Martinsson Ordf Gunnar Tunkrans


